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Toni Sanmartí explica a Els Matins de TV3 
com s'aconsegueix la neu més sostenible 

Toni Sanmartí és el responsable de la divisió de Turisme i 
Muntanya de Ferrocarrils de la Generalitat 
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Les sis estacions d'esquí de la Generalitat investiguen com fer neu de 
canó més sostenible. Amb el nom de Laboratori de la neu, s'impulsa un 
projecte que permet millorar l'eficiència a l'hora de produir-la. Porta per 
nom El Laboratori de la Neu, i és una col·laboració entre FGC i l'Institut de 
Ciència de Materials de Barcelona (ICMAB–CSIC). Toni Sanmartí, 
exdirector de l'estació d'esquí de La Molina, actualment el responsable de 
la divisió de Turisme i Muntanya de Ferrocarrils de la Generalitat, ho va 
explicar fa uns dies al programa Els Matins de TV3. 
 

Toni Sanmartí, responsable de la divisió de Turisme i Muntanya de Ferrocarrils 
de la Generalitat, que gestiona 6 de les 7 estacions de titularitat pública que hi 
ha a Catalunya, explica com funciona el procés de mineralització de l'aigua 
destinada a produir neu, i amb el qual es podrà fer neu a temperatures més 
altes, amb menys despesa energètica i fent ús de menys aigua. 

 


